



HEBE HAVEN YACHT CLUB 24HR CHARITY DINGHY RACE 2012



INDIVIDUAL SPONSORSHIP FORM 二十四小時慈善小艇賽個人贊助表格

Participant's Name 參加者姓名 : _____

Contact Number 聯絡電話 : _____

Team Name 隊名 : _____

Boat Type 小艇類別 : _____

NAME of Sponsors 贊助人姓名	Contact No. 聯絡電話	PER LAP (HK\$) 以每圈計算	TOTAL FOR RACE (HK\$) 以全個賽事計算	HHYC / RHKYC / ABC A/C NUMBER 會員號碼	Amount (HK\$) 贊助金額	Receipt Required (Y / N) 收據

(Please complete this form in BLOCK LETTERS 請以正楷填寫表格)

- | | |
|---|--|
| 1. Please copy this sponsorship form if necessary. | 1. 如有需要, 請自行影印此贊助表格。 |
| 2. Please complete the sponsorship form, and return together with the sponsorship funds raised by post or in person on or before 26 th October 2012. | 2. 請集齊善款, 連同贊助表格於 2012 年 10 月 26 日前寄回或親身交回本會。 |
| 3. Receipts will be available in January 2013, Team manager will be informed to collect the receipts for the team. | 3. 本會將於 2013 年 1 月份通知各隊隊長到本會領取收據。 |
| 4. Cheques must be made payable to "The Hebe Haven Yacht Club Ltd." On the back of the cheque, please mark:
i) Name
ii) Team Name
iii) Contact Number
iv) "24HR Charity Dinghy Race 2012" | 4. 支票抬頭請填寫 "白沙灣遊艇會" 並於支票背部列明:
i) 姓名
ii) 隊名
iii) 聯絡電話
iv) "二十四小時慈善小艇賽 2012" |
| 5. Receipt will only be issued to all donations on or above HK\$100 (tax- deductible) upon request. Please put 'Y' in the receipt column if it is required. For any inquiries, please call (852) 2719 9682. | 5. 捐款港幣一百元或以上, 方可獲得免稅收據。如需收據, 請於收據欄填上 'Y' 號。如有任何疑問請致電 (852) 2719 9682 |

Hebe Haven Yacht Club, 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, Hong Kong.

Tel: 2719 9682

Fax: 2358 1017

Email: sailing@hhyc.org.hk

WITH YOUR HELP WE CAN MAKE A DIFFERENCE – PLEASE GIVE GENEROUSLY

"Kindness is hard to give away – it keeps getting returned"

Title Sponsor:

Co-Sponsors:

